

Title (en)

Game of skill, especially a table bowling game.

Title (de)

Geschicklichkeitsspiel, insbesondere Tischkegelspiel.

Title (fr)

Jeu d'adresse, notamment jeu de boules de table.

Publication

EP 0233300 A1 19870826 (DE)

Application

EP 86101650 A 19860214

Priority

EP 86101650 A 19860214

Abstract (en)

In a game comprising at least two ejection devices (1, 2), arranged on a playing board at an angle relative to each other, for a ball (21), in order to increase the attraction of the game, in particular to achieve novel requirements on the temporal movement coordination, provision is made for two ejection devices (1, 2) to be arranged fixedly at an angle relative to each other in such a way that the ball (21) can be placed approximately in the apex (ball mid-point M) of the angle between the longitudinal axes (3, 4) of the ejection devices (1, 2), and that each ejection device (1, 2) comprises a ram (7) which can be stressed counter to a spring force parallel to its longitudinal axis (3, 4) and can be released at will. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einem Geschicklichkeitsspiel, insbesondere Tischkegelspiel, umfassend wenigstens zwei im Winkel zueinander auf einem Spielbrett angeordnete Abstoßeinrichtungen (1, 2) für eine Kugel (21), ist zur Erhöhung des Spielreizes, insbesondere zur Erzielung neuartiger Anforderungen an die zeitliche Bewegungskoordination, vorgesehen, daß zwei Abstoßeinrichtungen (1, 2) derart im Winkel zueinander fest angeordnet sind, daß die Kugel (21) etwa im Scheitelpunkt (Kugelmittelpunkt M) des Winkels zwischen den Längsachsen (3, 4) der Abstoßeinrichtungen (1, 2) plaziert werden kann, und daß jede Abstoßeinrichtung (1, 2) einen gegen eine Federkraft parallel zu deren Längsachse (3, 4) spannbaren, willkürlich auslösbar Stößel (7) umfaßt.

IPC 1-7

A63D 3/02; A63F 7/24

IPC 8 full level

A63D 3/02 (2006.01); **A63F 7/24** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63D 3/02 (2013.01); **A63F 7/2418** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 660727 C 19380601 - KARL MALTER
- [A] GB 100584 A 19160608 - SMITH FREDERICK HUGH
- [A] US 4253090 A 19810224 - STORIE DAVID D, et al
- [A] DE 456972 C 19280307 - LUDWIG SCHWAB

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0233300 A1 19870826

DOCDB simple family (application)

EP 86101650 A 19860214